
                                                                                                                                                   

Bestyrelsesmøde REE Golfklub 13-02-2023 kl. 17:00 i klubhuset. 

Tilstede: Kjeld Birch, Jørgen Nordentoft, Jan Stampe, Nils Rohde, Bent Jørgensen, Winie Hillemann og 
Erland Kongsdal Pedersen.  
Gæst: Mette Schjønning. 
Referent: Erland Kongsdal Pedersen 
 

REFERAT: 
 
1. Generel info v/ Formanden 
Banen er lidt fugtig men spilbar. 
Flere steder bliver der fældet træer og dræn repareres. 
Vicevært Ib Larsen stopper for at gå på pension. Jobliste skal laves og mulige emner som afløser blev 
drøftet. Efterlysning skal med i næste nyhedsbrev.  
 
2. Referat fra sidste møde.  
Der var ingen kommentarer eller opfølgninger til sidste mødereferat. 
 
3. Status økonomi.  
JN gennemgik årets  regnskab indtil dato. Greenfee i januar var lav grundet banelukninger, men februar ser 
allerede fin ud. Medlemskontingent ligger lidt under budget og skyldes mest, at der er sket ændringer i 
medlemskategorierne. Der er god søgning til simulatorerne og salget ser fint ud. Efter vintersæsonen laver 
vi en vurdering på priserne. 
Ny hjertestarter er indkøbt. 
Sidste års regnskab skal revideres og JN laver aftaler med revisor. 
Ekstern revisorsupport er engageret og står til rådighed ubegrænset indenfor budgettet. 
 
4. Markedsføring og kommunikation. 
Nyhedsbrev udsendes i næste uge med bl.a. åbningstider i cafe, ny vicevært, regionsgolf, hjertestarter, 
banestatus og generalforsamling. 
 
5. Administration og sekretariat:  
Probox arbejder med løsning på buggynøgler og forventes klar til sæsonstart. MS. 
Vi afventer fortsat tilbud på ventilation i simulatorrummene. JS. 
Vi er p.t. 771 medlemmer. 
En liste med potentielle frivillige hjælpere skal udarbejdes. Vi skal huske tilbagemelding til de frivillige. 
MS er tovholder 

 

 



6. Orientering fra/om udvalg. 
Cafeen holder ferielukket i februar. Stadig ikke noget nyt om deres egne sociale medier. 
Vi har muligheder for at søge om støtte i DIF/DGI foreningspuljen, samt hos Gribskov Kommune. 
Vi søger om nye begyndersæt og tilbud er på vej. MS er tovholder til ansøgning. 
WH undersøger om trøjer m.v. til Kvinder & Golf. 
 
7. Årshjul. 
KB/NR/MS er i dialog om REE Open med mulige datoer i maj. Vi har et hængeparti omkring hole-in-one 
præmier grundet forsikringsspørgsmål. JN kontakter forsikringsselskaber. 
Temamøde i Odense finder sted 24-25. marts. Tilmelding senest 18. februar til KB/MS. 

WH fremviste forslag til bagmærker i flere farver. Grøn til fuldtid og hvid til Flex medlemmer. 

Den årlige generalforsamling finder sted torsdag den 30. marts kl. 19:00.  

Mulige emner som afløser til Bent Jørgensen blev drøftet. KB + WH kontakter nogle emner, som der var 

enighed om. 

JN forespørger revisor og revisorsuppleant om de er villige til at fortsætte. 

Bestyrelsen foreslår oprettelse af lang distance medlemskab. 

Vi mangler fortsat at modtage 6 årsberetninger. Fristen er 28. februar. 

 

8. Eventuelt. 

Et ønske fra Møllepigerne om tildeling/flytning af tider om tirsdagen blev godkendt. MS. 

Seniorklubbens forespørgsel om støtte til arrangement i deres jubilæumsår blev godkendt. KB kontakter 

dem. 

BJ ønsker en oversigt med årets Klubturneringer. NR sender til EKP og hjemmesiden. 

 

Næste bestyrelsesmøde mandag d. 13. marts 2023 kl. 17:00. 

 

 

 


